Personality Test 性格測驗（曾建元導讀）

Select a shape below that appeals to you the most and then scroll down to read about your personality. 

選擇一個最吸引你的圖形，閱讀相關的文字，即可知道你自己的性格。
These shapes were developed by a psychologist. They have been tested worldwide, over a period of several years. As we received feedback from our research, we carefully adjusted the color and/or form of each shape, then tested again, until we were left with a highly successful set of shapes. These represent the nine basic personality types.
以下九個圖形各代表不同的性格類型：
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page down for answers 答案在下頁。

1. [image: image10.png]



Introspective  敏於思、易感型
Sensitive  Reflective

You come to grips more frequently and thoroughly with yourself and your environment than do most people. You detest superficiality; you'd rather be alone than have to suffer through small talk. But your relationships with your friends are highly intensive, which gives you the inner tranquility and harmony that you need in order to feel good. However it is no problem for you to be alone for extended periods of time, without becoming bored.

你重視自我遠超乎重視旁人。你討厭表面的虛浮，寧願獨處也不要忍受無味的言談。但你與朋友的關係卻是密切的，他們帶給你內在的平靜與和諧，讓你感到美好。不論如何，你不會因長期的獨處而感到厭煩。
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Independent獨立、不受侷限型
Unconventional  Unfettered 

You demand a free and unattached life for yourself that allows you to determine your own course. You have an artistic bend in your work or leisure activities. Your urge for freedom sometimes causes you to do exactly the opposite of what expected of you. 
你要求自由而獨立的生活以便決定自己的道路。在你的工作和餘暇中充滿了浪漫唯美的曲折。你對自由的渴望往往使你所做的和所期待的完全相反。
Your lifestyle is highly individualistic. You would never blindly imitate what is "in"; on the contrary, you seek to live according to your own ideas and convictions, even if this means swimming against the tide.
你的生活型態是高度個人化的。你不盲從世俗，相反地，你有自己的生活主見，縱使那意味著逆流而行。
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Dynamic活潑外向型
Active  Extroverted

You are quite willing to accept certain risks and to make a strong committment in exchange for interesting and varied work. Routine, in contrast, tends to have a paralyzing effect on you. 
你勇於探險，願意承擔其間的樂趣，接受不同的挑戰。例行的公事會使你奄奄一息。
What you like most is to be able to play an active role in events. In doing so, your initiative is highly pronounced.
你喜歡扮演積極的角色，使你的意見受到重視。
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Down to Earth穩重和諧型
Well-Balanced  Harmonious 

You value a natural style and love that which is uncomplicated. People admire you because you have both feet planted firmly on the ground and they can depend on you. You give those who are close to you security and space. You are perceived as being warm and human. You reject everything that is garish and trite. You tend to be skeptical toward the whims of fashion trends. For you, clothing has to be practical and unobtrusively elegant.
你鍾愛自然的型態不喜歡複雜。人們欣賞你，是因為你腳踏實地地讓人足以信賴。你給接近你的人安全感和空間。你讓人感到溫暖和人情。你拒絕誇飾與陳腐。你懷疑時尚的古怪。對你而言，衣著重在實用與優雅。
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Professional專業自信型 

Pragmatic  Self-Assured 

You take charge of your life, and place less faith in your luck and more in your own deeds. You solve problems in a practical, uncomplicated manner. You take a realistic view of the things in your daily life and tackle them without wavering. You are given a great deal of responsibility at work, because people know that you can be depended upon. 你挑戰人生，相信行動而非運氣。你擅以實際而不複雜的方式解決問題。你以務實的角度看待你的日常生活而從不猶豫不決。在工作中，你被賦以高度的責任，因為人們知道你是可以被信賴的。
Your pronounced strength of will projects your self-assurance to others. You are never fully satisfied until you have accomplished your ideas.
你意志的力度對別人展現了你的自我保證。你從不滿足，直到完成你自己的理想。
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Peaceful平和謹慎型
Discreet  Non-Aggressive 

You are easy-going yet discreet. You make friends effortlessly, yet enjoy your privacy and independence. You like to get away from it all and be alone from time to time to contemplate the meaning of life and enjoy yourself. You need space, so you escape to beautiful hideaways, but you are not a loner. You are at peace with yourself and the world, and you appreciate life and what this world has to offer.
你的思慮周到。容易交到朋友，卻仍然可以享受隱私和自立。你喜歡時刻拋離一切獨自思考生命的意義，並且享受自我。你需要空間，因此你會逃到美麗的藏身之處，但卻不因此而成為一個孤獨的人。你保持自我與世界的祥和，享受生命和世界提供的一切。
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Carefree無憂無慮、好玩型
Playful  Cheerful 

You love a free and spontaneous life. And you attempt to enjoy it to the fullest, in accordance with the motto: "You only live once." 
你熱愛自由和自主的生活。你期盼，如「你只活一次」這句話一般地完全享受生活。
You are very curious and open about everything new; you thrive on change. Nothing is worse than when you feel tied down. You experience your environment as being versatile and always good for a surprise.
你充滿好奇心，而且對所有新鮮的事物開放心胸，在變化中茁壯成長。沒有什麼是可以讓你感到疲倦的。你多采多姿地體驗四周而總是驚喜於萬物的美好。
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Romantic浪漫感性型
Dreamy  Emotional 

You are a very sensitive person. You refuse to view things only from a sober, rational standpoint. What your feelings tell you is just as important to you. In fact, you feel it is important to have dreams in life, too. 
你是一個非常敏感的人。你拒絕從清醒而理性的觀點看事情。你的感覺告訴你的才是最重要的事。事實上，你也覺得在生命中有夢想才是最重要的事。
You reject people who scorn romanticism and are guided only by rationality. You refuse to let anything confine the rich variety of your moods and emotions.
你討厭藐視浪漫而只重理性的人。你討厭被任何事物限制了你豐富的心情變化。
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Analytical分析、自信型
Trustworthy  Self-Assured 

Your momentary sensitivity represents that which is of high quality and durable. Consequently, you like to surround yourself with little "gems," which you discover wherever they are overlooked by others. 
連你瞬間的感受都是高品質和耐久的。結果是，你喜歡置身於「珠玉」當中，而它們總是人們視為糟粕無從發現的。
Thus, culture plays a special role in your life. You have found your own personal style, which is elegant and exclusive, free from the whims of fashion. Your ideal, upon which you base your life, is cultured pleasure. You value a certain level of culture on the part of the people with whom you associate.
因此，文化在你的生活中扮演了重要的角色。你以優雅而獨一無二的個人方式發掘自我，悠遊於時尚的奇想之外。你植基於自己生活的理想，乃是帶著文化上的滿足的。
